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ZÁPISNICA 

z Plenárneho zasadnutia OZ ZRPŠ pri Gymnáziu sv. Edity Steinovej,  
uskutočneného dňa 13.9.2023 o 16:00 hod. v jedálni školy. 

 
Prítomní: podľa prezenčných listín 266 členov 

Program: 

1. Úvod + privítanie – Ing. Mária Juhásová, predseda OZ ZRPŠ GYMES 
2. Modlitba - Lukáš Imrich, školský kaplán 
3. Oboznámenie sa s aktivitami a víziou školy na školský rok 2022/2023 - Mgr. Marek Zlacký - riaditeľ  

+ predstavenie pedagogického zboru  
4. Správa o hospodárení školy s finančnými prostriedkami rodičovského príspevku za šk.rok 

2022/2023 –   Mgr. Nicol Obuchová, hospodárka OZ ZRPŠ 
5. Predstavenie revíznej komisie (Ing. Mária Juhásová) + správa revíznej komisie (Ing. Zdenka Weagová 

–predseda revíznej komisie) 
+ voľba revíznej komisie  

6. Príspevky rodičov ZRPŠ – informácia o schválených príspevkoch -  Ing. Mária Juhásová 
7. Návrh a odsúhlasenie rozpočtu na šk. rok 2023/2024 –    Mgr. Nicol Obuchová 
8. Iné 
9. Diskusia 
10. Záver 

 

 
K 1. a 2. Bodu: 
Zasadnutie otvorila o 16:00 hodine predsedníčka OZ ZRPŠ Ing. Mária Juhásová. 
Požiadala prítomných o vyjadrenie sa k programu zasadnutia. Nakoľko neboli žiadne požiadavky k zmene 
programu, program bol schválený. Zároveň poprosila školského kaplána p. Lukáša Imricha o úvodnú 
modlitbu. 
 
K 3. Bodu: 
Predsedníčka OZ ZRPŠ vyzvala pána riaditeľa, aby prítomných oboznámil s činnosťou GYMESu. Ten na úvod, 
spoločne s vedúcimi predmetových komisií,predstavil  pedagogický zbor.  
Následne pán riaditeľ informoval prítomných o aktivitách, ktoré škola realizuje aj s finančnou podporou OZ 
ZRPŠ.  
Prehľad aktivít je zverejnený na internetovej stránke školy. 
 
K 4. Bodu: 
Hospodárka ZRPŠ p. Obuchová predniesla Správu o hospodárení s finančnými prostriedkami rodičovského 
príspevku za školský rok 2022/2023. Celá správa je zverejnená na webovej stránke školy, sekcia ZRPŠ.  
 
K 5. Bodu: 
p. Juhásová predstavila predsedníčku revíznej komisie p. Ing. Zdenu Weagovú, ktorá predniesla prítomným 
Správu revíznej komisie za šk. r. 2022/2023.Komisia skonštatovala, že evidencia dokladov je vedená 
zodpovedne a finančné prostriedky boli čerpané v súlade so schváleným rozpočtom a pravidlami 
hospodárenia ZRPŠ. Členovia ZRPŠ vzali uvedenú správu revíznej komisie za rok 2022/2023 na vedomie.  
Za členov revíznej komisie navrhla predsedníčka OZ p. Zdenu Weagovú, p. Luciu Prónerovú. Vzhľadom 
nato, že pani Ferenčuhová už nie je členom revíznej komisie a počas plenárneho zasadnutia sa nikto 
dobrovoľne neprihlásil, člen revíznej komisie bude doplnený neskôr. 
Výsledky hlasovania: Proti: 0, Zdržal sa: 0.Za: ostatní 
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K 6. Bodu: 
Pani Juhásová predstavila výšku príspevkov ZRPŠ. A to konkrétne: 
 

 100€ na šk.rok na 1.dieťa 

 50 € na šk.rok na 2.dieťa 

 0€ na šk.rok na 3. a ďalšie dieťa 

Zároveň poprosila všetkých rodičov, aby plánované aktivity pre svoje deti podporili zodpovedným 
prístupom k plneniu týchto finančných záväzkov bez rozdielu ročníka, v ktorom sa dieťa nachádza. 
 
K 7. Bodu: 
Pani Obuchová predniesla Návrh rozpočtu na šk. rok 2023/2024. Následne prebehlo hlasovanie s týmto 
výsledkom: 
Proti návrhu: 0 
Zdržali sa hlasovania: 0 
Za návrh: ostatní  
 
Správa o hospodárení za šk. rok 2022/2023 a Rozpočet na šk. rok 2023/2024 boli schválené. 
 
Rozpočet na šk.rok 2023/2024 je zverejnený na webovej stránke školy, sekcia ZRPŠ.  
 
K 8. Bodu: 
p. Juhásová informovala prítomných o doterajšom plnení Grantového programu.  
Pán zástupca Bačko informoval rodičov o novinkách ohľadne stravovania:  
1.) deti, ktoré prestúpili z tercie do 1. ročníka bilingválneho odboru nemajú nárok na  dotáciu - zaslaný apel 

zriaďovateľovi, aby týchto žiakov riešil na vyšších miestach 
2.) strava sa vypláca vždy do 10-teho dňa v mesiaci, ináč bude dieťaťu zablokovaný výdaj stravy až do 

vyplatenia sumy 
3.) deti, ktoré majú diétu, doniesť potvrdenie od všeobecného lekára 
4.) diéta je spoplatnená podľa tabuľky MŠVVaŠ, 2 pásmo 8-roč.gymn. sumou 2,50€ a 5-roč. gymn. sumou 

2,70€ 
4.) odhlásiť sa z obedov je možné cez stránku Edupage (do polnoci), SMS, mailom, alebo telefonicky do 

8,00 hod. daného dňa 
5.) ak sa dieťa, ktoré poberá dotáciu, neodhlási z obedov a obed neprevezme, rodič hradí plnú sumu 

obeda, t.j. 2,20€ u 8-ročných (1.stupeň) , u 5-roč. gymn.2,40€ (2. stupeň), pri diétach 2,50€ a 2,70€ 
6.) elektronické ospravedlnenky od rodiča cez Edupage nie sú prepojené so školskou jedálňou, preto je 

potrebné na odhlásenie použiť zverejnené spôsoby 
 
K 9. Bodu: 
Pán riaditeľ oslovil prítomných s požiadavkou o pomoc a koordináciu pri realizácii rôznych firemných 
grantov, alebo štátnych výziev. Pani Juhásová zároveň povzbudila rodičov k spísaniu otázok na OZ v rámci 
tr.aktívov, alebo prostredníctvom tr.dôverníkov, poprípade priamo na mailovú adresu OZ. 
 
Na záver predsedníčka vyzvala prítomných, aby si v triedach zvolili triedneho dôverníka do Celoškolského 
výboru. Zoznam triednych dôverníkov je zverejnený na webovej stránke školy, sekcia ZRPŠ. 
Schôdza Celoškolského výboru sa konala v školskej jedálni hneď po ukončení triednych aktívov.  
 
p. Juhásová poďakovala za pozornosť a popriala všetkým veľa zdravia, trpezlivosti a hojnosť Božích milostí 
do ďalších dní. 
 
Zapísal:   Andrea Schwartzová 
Zápisnicu overil: Tomáš Rybárik 

V Košiciach 18.9.2023 


